
Zápisnica zo zasadnutia výboru obvodu č. 3 - Solinky 
 

Dátum konania: 1. decembra 2020 

Prítomní poslanci: Ľubomír Bechný,  Peter Cibulka,  František Talapka 

Ospravedlnený: Dominik Hriník 

Neospravedlnený : Martin Kapitulík,  

Prítomných občanov Soliniek na aplikácii ZOOM: 5 

 

Zasadnutie sa uskutočnilo za mimoriadnych okolností z dôvodu Covid-19. Cez FB stránku sme 

vyzvali občanov, aby sa zaregistrovali pre pripojenie cez aplikáciu ZOOM. Ozvalo sa 6 občanov, 

ktorí poskytli svoje emailové adresy. Následne sa pripojilo 5 občanov. 

Občania sa zaujímali ako dopadol predaj pozemku po Zberných surovinách. Vyslovili tiež akútnu 

potrebu zvýšiť počet parkovacích miest.  

Na Dubovej ulici návštevníci reštaurácie blokujú parkovacie miesta pre obyvateľov, bola 

vyslovená otázka, či je možné s tým niečo urobiť. 

Občan navrhol, aby mesto vyčlenilo miesta pre kolobežky Bolt tak, aby neblokovali chodníky.   

Predseda výboru František Talapka otvoril tému výstavby obchodného domu LIDL a plánovanej 

vyvolanej investície kruhovej križovatky. Ľubo Bechný upozornil na možnosť vyplnenia ankety, 

ktorú organizuje poslanecký klub zaZA. 

Padla otázka, ako pokračujú práce pri rekonštrukcii námestia na Borovej ulici. Poslanec Cibulka 

odpovedal, že po dohode s hlavným architektom mesta Žilina sa dohodlo vypracovanie súťaže 

na štúdiu. Informoval tiež o plánovanej inštalácii dvoch uličných kamier napojených na Mestskú 

políciu na Smrekovej a Osikovej ulici. Ľubo Bechný upozornil, že je potrebné urobiť hlasovanie 

medzi nájomníkmi panelových domov, na ktorých majú byť umiestnené kamery. 

Diskutéri sa dohodli, že pokiaľ bude situácia a obmedzenia v súvislosti s Covid-19 pokračovať, 

tak aj najbližšie stretnutie sa uskutoční cez aplikáciu ZOOM. 

 

 

 

 

 Zápis vypracoval:            Ľubomír Bechný ................................. 

 Zápis overil:                      František Talapka     ................................. 


